
fACJi

Protokół Nr 3/11
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 2 lutego 2011 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 13:00, zakończono o 13:40.
Przewodniczyła: Elżbieta Alina Jakimik- Przewodnicząca Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi

Gminy Sokółka na lata 2011-2014.
4. Projekt uchwały w sprawie dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstaowowych.
5. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-

rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne.
6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata

2010-2017"
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na

lata 2010-2017"
8. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgranicznej Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-
Rekreacyjnego nad Zalewem Sokólskim.

9. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola
Nr 4 w Sokółce.

10. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów
słonecznych i oświetlenia hybrydowego.

11. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Gminy
Sokółka na lata 2011-2014.
Radny P.Kułakowski poprosił o objaśnienie komentarzy.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił radnych dopiski przy propozycji radnego Borowskiego. Większość
zapisów proponowanych nie może się pojawić w uchwale gdyż są to zapisy ustawowe. Co do zapisu
w utworzonym pkt. 13 jest brak uprawnień ustawowych aby Rada Miejska miała ograniczać środki z
dotacji. Rada ma za zadanie ustalić tryb wyboru komisji konkursowej i sposób przeprowadzania
konkursu a nie określać jaka maksymalna kwota dotacji może być przyznana. To nie są kompetencje
Rady.
Radny P.Borowski wyjaśnił, że dobrze że to zostało zapisane, w ten sposób inne kluby i
stowarzyszenia sportowe będą mogły się ubiegać o środki na swoją działalność.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 3 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad,4
Projekt uchwały w sprawie dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych.
Radny A.Kirpsza zgłosił wniosek o zwiększenie dotacji do kwoty 800 zł.
Z-ca Burmistrza K.Szcebiot wyjaśnił, że po rozmowie z Panią Wiceprezes Stowarzyszenia
prowadzącego szkołę Burmistrz wnosi autopoprawkę w wysokości 750 zł. Dodał że jest to i tak
większa kwota niż wynosi teraz subwencja oświatowa.
Radny A.Kirpsza wycofał swój wniosek.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Z-
ca Burmistrza zwiększenie do kwoty 750 zł.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-
rekreacyjnych w miejscowościach Bogusze i Malawicze Dolne przedstawił Z-ca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Bogusze na lata 2010-
2017" przedstawił Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Malawicze Dolne na lata
20 l 0-20 17" przedstawił Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały



Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Rosja-Litwa w latach 2007-2013 na budowę Centrum Edukacyjno-Rekreacyjnego nad
Zalewem Sokólskim przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radny lPanasiuk zapytał co z zalewem z wodą w przypadku otrzymani tych środków.
Z-ca Burmistrz K.Szczebiot wyjaśnił, że rozbudowa tego centrum nie ma nic z samą wodą, basen
planowany w koncepcji nie będzie miał wpływu na zalew wodny.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na modernizację Przedszkola Nr 4 w Sokółce
przedstawił Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej
Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 na montaż kolektorów słonecznych i oświetlenia
hybrydowego przedstawił Z-ca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik zapytała dlaczego nie ma wpisanego Przedszkola Nr 2.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział że jest to związane z rosnącymi w pobliżu drzewami ale
nie ma przeszkód aby teraz wpisać to w projekcie uchwały. Dodał również że nie wiadomo czy jeśli
otrzymamy środki to we wszystkich tych jednostkach zostaną zamontowane kolektory słoneczne.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawka dopisania
Przedszkola Nr 2.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad. H
Wolne wnioski.
Radna E.Jakimik zapytała czy jest możliwość otworzenia w Przedszkolach oddziału żłobkowego dla
dzieci poniżej roku.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że w tej chwili jest nowa ustawa która ułatwi zakładanie
żłobków. Jeśli jest taka potrzeba u mieszkańców to trzeba by się było zorientować w formie ankiety i
stworzyć ewentualnie taki oddział.

Na tym posiedzenie komisji zakończono.,
Członkowie komisji udali się na objazd Przedszkoli na terenie miasta Sokółka.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Elżbieta Alina Jakimik


